
 

 

 

Verslag van bijeenkomst met Da Vinci dd. 12 december 2019. 

  

Aanwezig: Kiki Nieuwkerk, Debbie Roobol (Da Vinci) 

                   Herman van Brussel, Rian Uitterlinden (Werkgroep Schoon Langdonk). 

Doel van het gesprek was om de overlast in de vorm van zwerfafval die de leerlingen veroorzaken op hun route 

van school naar de Jumbo en terug onder de aandacht te brengen. 

Ook het fietspad achter de school ligt vaak bezaaid met afval. 

Dit afval wordt meestal 2x per week opgeruimd door vrijwilligers van onze werkgroep. 

 Tot onze aangename verrassing werden er door Kiki Nieuwkerk al meteen voorstellen gedaan om dit probleem 

aan te pakken. 

 Da Vinci gaat in overleg met Harry Meijers van Gertrudis om gezamenlijk een traject op te zetten waarbij de 

leerlingen van beide scholen onder begeleiding 2x per week de zgn. snoeproutes opruimen. 

Als dit gerealiseerd kan worden zou dit betekenen dat het probleem van het zwerfafval, veroorzaakt door 

leerlingen van Gertrudis, meteen ook wordt aangepakt. 

Het verzamelde afval wordt in de school tentoongesteld om de leerlingen te confronteren met hun gedrag. 

 Da Vinci werkt niet mee aan het gemeentelijk project Schoon Belonen. Dit heeft in de praktijk geen goede 

resultaten opgeleverd. 

Men gaat in eigen regie een programma opstellen waarbij leerlingen bewust gemaakt worden van het belang van 

het scheiden van afval. 

  

Wij zijn als Werkgroep Schoon Langdonk erg blij met de medewerking en we hopen dat de samenwerking 

resulteert in een schonere leefomgeving en minder afval in het milieu. 

  

Rian Uitterlinden 

Vicevoorzitter Werkgroep Schoon Langdonk 
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